
Bestyrelsesmøde den 4. oktober 2016 i den lille rytterstue. 

Mødt: Iben, Christina, Søren, Gitte, Helle 

Afbud: Linda 

Ej mødt: Michael 

Sportsudvalg v/ Karina 

Stævnet denne weekend er et C-stævne, ult. oktober er der øve stævne med 

klubmesterskab, og klubstævne 3 – 4 december 2016 

Der er søgt landsstævne, 2 datoer før og i påsken, hest og pony, i 2017 skal vi have 

et fastelavnsstævne/klubstævne 

Opfølgning fra sidste møde 

Søren er i gang med tilbud på inderporte i det store ridehus 

Facebookgruppe for bestyrelsen er dannet 

Oprydningsdag gik super godt og tak til alle jer der mødte op og for kage til Linda 

Gitte følger op på VVS 

Økonomi 

Ser ok ud, vi vil søge div. fonde om penge til bla. spring og ridehusbund i start 2017 

EL tavle i den store rytterstue, der er kommet tilbud. Helle taler med Rie 

Helle taler også med Rie om dato for udbedring af tag i det store ridehus og 

springrummet. 

DIV 

Vi talte om at få lavet en klubaften hvor vi kan tage div. temaer op, 8 november 

2016,  kl. 19.00 incl. alle udvalg. Emnet er Hvad vil vi med vores rideklub, nye ideer 

til aktiviteter, hvad mangler vi, input til div udvalg 

Iben laver indbydelse 

Ridehusreglerne skal op igen, Helle sørger for dette. 

 

 



 

 

 

 


